
 

 

    Kristdemokraterna  

 

Interpellation 

Till Folktandvårdens styrelseordförande Barry Gustavsson 

 

 

Folktandvården - bemanningssituation 
 

Vid besök hos Folktandvården nu i mars fick jag veta att bemanningssituationen i 

verksamheten är problematisk. Tillgången på medarbetare i Folktandvården 

Gävleborg sjunker och under 2020 låg vi näst lägst i landet vad gäller antalet 

tandläkare/100 000 invånare. Specialisttandläkare saknas också och Gävleborg får 

inte del av nationella ST-platser, som är en viktig fråga när det gäller 

attraktionskraft vid rekrytering till regionen. Att rekrytera tandläkare är svårt i hela 

regionen, därtill även tandhygienister.  

 

Både VD och styrelseordförande i Folktandvården Gävleborg har valt att avsluta 

sina uppdrag, vilket är oroande med tanke på den situation bolaget befinner sig i 

med anledning av pandemin. Det är lätt att undra varför, om det är för att 

situationen i bolaget är på väg att bli ohållbar eller om det är brister i det politiska 

ledarskapet som orsakar krisen. 

 

Med anledning av detta vill jag få svar på följande frågor:  

 Hur ser personalläget, bemanningen ut på våra mottagningar i länet? 

Vilka yrkesgrupper saknas och var? 

 Hur planerar Folktandvården Gävleborg för att vara en attraktiv 

arbetsgivare – att rekrytera ny personal och att hålla kvar redan 

anställda?  
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